
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 561/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά της Ελένης Τσακαλίδου. 

 
         Σήμερα 29 Αυγούστου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
του πρώην Δήμου Μακεδονίδος στα Ριζώματα, ύστερα από την με ημερομηνία 25-8-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006 και της αριθ. 555/2011 απόφασής του. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 
7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 
10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. 
Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωνάννου, 
19)Θ. Κορωνάς, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. Κουτσαντάς, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. 
Κοστογλίδου, 26)Χ. Τσιούντας, 27)Ε. Γουναράς, 28)Κ. 
Παναγιωτίδης, 29)Α. Παπαδόπουλος, 30)Σ. Κουμτσίδης, 31)Ι. 
Σοφρόνωφ, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Χ. Σαββαϊδου. 

Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. 
Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Σουμπέκας, Δ. Γκέκα, 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Ι. Λιάτσου, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ. Νένος, Ν. Αγγέλου. 

 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, 
Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Σταυροπούλου, Π. Παυλίδης, Β. Παπαδόπουλος,  Κ. 
Κοστογλίδου. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 564/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Παυλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 565/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Παυλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 567/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Παναγιωτίδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 569/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 573/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Θ. Αγγελίνας, Κ. Βοργιαζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 574/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Θ. Αγγελίνας, Κ. Βοργιαζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 575/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 576/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Γκαμπέσης, Ε. Γουναράς, Α. Παπαδόπουλος, 
Σ. Κουμτσίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 577/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 578/2011 απόφασης προσήλθε η κα Μ. Παπαϊωάννου. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 581/11 απόφασης αποχώρησε η κα Ι. Σοφρόνωφ. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 589/11 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Μ. Σουμελίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 590/11 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Μ. Σουμελίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 592/11 απόφασης αποχώρησε ο Μ. Μελιόπουλος. 

 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, ο οποίος ζήτησε από το σώμα τη συζήτηση και λήψη 
απόφασης εκτάκτως επί του θέματος έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής 
κατά της Ελένης Τσακαλίδου από δύο δημοτικά οικόπεδα που κατέχει αυθαίρετα. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-8-2011 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Με την υπ αριθ 3726/6-4-1998 απόφαση του Γ. Γραμματέα της Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας, παραχωρήθηκε δωρεάν στο νομικό πρόσωπο της Κοινότητας 
Ράχης τα υπ αριθ 180 και 181 οικόπεδα εκτάσεων 543 τ.μ και 524 τ.μ αντίστοιχα, της 
οριστικής διανομής συνοικισμού Ράχης έτους 1941, για δημιουργία παιδικής χαράς. 
Η παραπάνω απόφαση τελούσε υπό τους όρους της ανάκλησης σε περίπτωση που δεν 
πραγματοποιηθεί ο σκοπός για τον οποίο παραχωρήθηκαν μέσα σε μια πενταετία. 

Τα παραπάνω οικόπεδα κατέχονται από την κ Τσακαλίδου Ελένη, η οποία 
υπέβαλλε αίτηση στην Επιτροπή Απαλλοτριώσεων της Διεύθυνσης Γεωργίας για να 
της παραχωρηθούν με τις διατάξεις του άρθρου 5 του Ν 3147/2003. 

Με την υπ αριθ 5388/2005 απόφαση της  Επιτροπής Απαλλοτριώσεων, 
απορρίφθηκε το αίτημα της κ Τσακαλίδου με το σκεπτικό ότι, τα οικόπεδα αυτά 
έχουν παραχωρηθεί στην κοινότητα Ράχης για τη δημιουργία παιδικής χαράς. 

Στη συνέχεια υποβλήθηκε ένσταση από την κ Τσακαλίδου Ελένη κατά της 
παραπάνω απόφασης. Η Επιτροπή Απαλλοτριώσεων με την υπ αριθ 5664/2008 
απόφαση ανέβαλε τη συζήτηση της ένστασης και στη συνέχεια με το υπ αριθ πρωτ 
6029/22-4-09 έγγραφο ( δικό μας 4159/23-4-09), μας κοινοποίησε την ορθή 
επανάληψη της 5388/05 απόφασης της   Επιτροπής Απαλλοτριώσεων, σύμφωνα με 
την οποία:  παραχωρείται στην κ Τσακαλίδου Ελένη το υπ αριθ 181 οικόπεδο το 
οποίο κατέχεται με κτίσμα, με την προϋπόθεση της ανάκλησης της υπ αριθ 3726/98 
απόφασης του Γ. Γραμματέα της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. 

Πρέπει να σημειωθεί ότι η απόφαση αυτή μέχρι σήμερα δεν έχει ανακληθεί 
και η κυριότητα των παραπάνω οικοπέδων ανήκει στο Δήμο Βέροιας, όπως άλλωστε 
προκύπτει και από το υπ αριθ πρωτ 19640/25-7-11 έγγραφο της Δ/νσης Αγροτικής 
Ανάπτυξης. 

Με το υπ αριθ πρωτ 2758/10-4-08 ( δικό μας 3694/17-4-08) έγγραφό της, η 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας γνωστοποιεί στο Δήμο Βέροιας, ότι έχουν 
παρέλθει 10 χρόνια από τη μεταβίβαση των οικοπέδων και δεν πραγματοποιήθηκε ο 
σκοπός της παραχώρησης και ζητά να γνωστοποιηθούν εγγράφως οι λόγοι της μη 
εκπλήρωσης του σκοπού και δίνει προθεσμία απάντησης την 30-5-2008. Στις 11-5-
2010 με το υπ αριθ πρωτ 2197 έγγραφο, η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 
υπενθυμίζει στο Δήμο Βέροιας το προαναφερόμενο έγγραφο και ζητά εκ νέου τις 
απόψεις του Δήμου μέχρι την 30-6-2010, σε διαφορετική περίπτωση θα προβούν σε 
ανάκληση της απόφασης παραχώρησης. 

Μετά το δεύτερο έγγραφο της Περιφέρειας και μετά από εισήγηση του 
τμήματος Κτηματολογίου-Περιουσίας, αποστέλλεται στην περιφέρεια η υπ αριθ 
374/2010 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, σύμφωνα με την 
οποία αποφασίζεται η υποβολή αιτήματος προς την Περιφέρεια για μη ανάκληση της 
απόφασης παραχώρησης, διότι ο Δήμος Βέροιας προτίθεται να αξιοποιήσει τα 
οικόπεδα για τη δημιουργία παιδικής χαράς. 

Στη συνέχεια, με το υπ αριθ πρωτ 43892/ 8-7-2011 έγγραφο, η Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας  γνωστοποιεί ότι: επειδή μέχρι σήμερα δεν λάβαμε 
παραστατικά που να τεκμηριώνουν την υλοποίηση του σκοπού παραχώρησης των 
ανωτέρω οικοπέδων, σας παρακαλούμε για την αποστολή τους αποκλειστικά μέχρι 
την 15-8-2011 προκειμένου να διαχειριστούμε την υπόθεση. Στην περίπτωση που δεν 
απαντήσετε μέχρι την τεθείσα ημερομηνία θα προβούμε αυτοδίκαια λόγω 
αρμοδιότητας, σε ανάκληση της απόφασης παραχώρησης. 

Με το υπ αριθ πρωτ 19640/25-7-2011 έγγραφο της Δ/νσης Αγροτικής 
Οικονομίας, διαβιβάστηκε στην υπηρεσία μας η από  14-7-2009 / 228 έκθεση 



παράβασης της Δημοτικής Αστυνομίας του Δήμου Βέροιας. Με την παραπάνω 
έκθεση, η οποία συνοδεύεται από φωτογραφίες, διαπιστώνεται η ύπαρξη ημιτελούς 
αυθαίρετου κτίσματος που βρίσκεται στο στάδιο της τοιχοποιϊας, χωρίς επικάλυψη, 
εντός του υπ αριθ 181 οικοπέδου, κατασκευασμένο από την κ Τσακαλίδου Ελένη.  

Το παραπάνω έγγραφο, διαβιβάστηκε στο Πολεοδομικό γραφείο Δήμου 
Βέροιας και μετά από αυτοψία που  διενεργήθηκε την 27-7-2011, από υπάλληλο της 
παραπάνω υπηρεσίας, διαπιστώθηκε «αυθαίρετη ισόγεια αποθήκη διαστάσεων 
4,95Χ7,0 μ, ύψους 3,80 μ, με φέρουσα τοιχοποιϊα από μπατική οπτοπλινθοδομή, 
ξύλινη στέγη, επικάλυψη κεραμίδια, πάνω σε βάση οπλισμένου σκυροδέματος» και 
συντάχθηκε η 25/11 έκθεση αυτοψίας αυθαίρετων κατασκευών 
   Το  Τοπικό Συμβούλιο Ράχης της Δημοτικής Ενότητας Βέροιας , με την 
8/2011 απόφασή του, αποφάσισε να ασκηθεί  διοικητική  αποβολή κατά της κ. 
Τσακαλίδου Ελένης του Θεοδώρου και να εκδοθεί το σχετικό πρωτόκολλο .   
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 
Βέροιας  ν’ αποφασίσει αν θα ασκηθεί ή όχι, πρωτόκολλο διοικητικής  αποβολής 
κατά της κ. Τσακαλίδου Ελένης του Θεοδώρου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Λαζαρίδης : Να συνεχίσω λοιπόν και να πω ότι είναι μια ιστορία που ξεκινάει 
από το 1998, με την παραχώρηση από την τότε Περιφέρεια δύο οικοπέδων στην 
πρώην Κοινότητα Ραχιάς για την κατασκευή εντός πενταετίας και προσέξτε το αυτό, 
εδώ είναι το ζήτημα, μιας παιδικής χαράς.  

Διαπιστώθηκε ότι το ένα απ’ αυτά τα οικόπεδα κατέχονταν από την κ. 
Τσακαλίδου και μπήκε η τότε υπηρεσία σε έναν αγώνα προκειμένου να φύγει η κ. 
Τσακαλίδου από το εν λόγω οικόπεδο. Καταλήγουμε σήμερα, μετά από οχλήσεις από 
το 2008 έως και το 2010 της σημερινής Περιφέρειας για να επισπευσθεί  αυτή τη 
διαδικασία. Εμείς πριν από κάποιους μήνες, λάβαμε απόφαση σαν Δ.Σ. για την 
υποβολή αιτήματος προς την Περιφέρεια για μη ανάκληση της απόφασης και σήμερα 
για το αν θα ασκήσουμε ή όχι πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής. 

Πρόεδρος : Ερωτήσεις. 
Τσαβδαρίδης : Από πότε ισχυρίζεται η κ. Τσακαλίδου ότι το κατέχει αυτό; 
Λαζαρίδης : Από πολύ νωρίτερα απ’ το 1998. 
Τσαβδαρίδης :Πόσα χρόνια δηλαδή; Το πολύ νωρίτερα μπορεί να είναι και 

πριν 50 χρόνια κ. Λαζαρίδη. Και δεύτερη ερώτηση, το κτίσμα που υπάρχει εκεί είναι 
κατοικήσιμο δηλαδή μένει εκεί η γυναίκα; 

Λαζαρίδης : Όχι, έχει ήδη γκρεμιστεί και υπάρχει μόνο ένα τσαρδάκι για τις 
ανάγκες των καλλιεργειών. Η κατεδάφιση έχει γίνει γιατί κρίθηκε αυθαίρετο, έγινε 
έκθεση αυτοψίας από την αρμόδια πολεοδομική υπηρεσία του Δήμου, μπήκε ένα 
πολύ μεγάλο πρόστιμο και υποχρεώθηκε ώστε να το κατεδαφίσει. 

Τσιούντας : Εγώ θέλω να ρωτήσω, πότε ξανασυζητήθηκε στο Δ.Σ. 
Λαζαρίδης : Πριν από μερικούς μήνες με την προηγούμενη δημοτική αρχή, το 

2010. 
Τσιούντας : Εντάξει, είναι παλιό λοιπόν και θέλω να ρωτήσω, αν θα 

ζητήσουμε εμείς να μην παραχωρηθεί θα πρέπει να κατασκευάσουμε την παιδική 
χαρά. Εμείς είμαστε έτοιμοι λοιπόν να κατασκευάσουμε την παιδική χαρά; 

Δήμαρχος : Γίνεται μελέτη. 
Τσιούντας : Ωραία, άρα λοιπόν θα συμφωνήσουμε στο να μην παραχωρηθεί. 
Μωυσιάδης : Είναι γνωστό το θέμα αλλά εγώ θα ήθελα να καταθέσω την 

αδυναμία του Δήμου, διότι αυτό το οικόπεδο το κατέχει πάρα πολλά χρόνια. Δόθηκε 
με έγγραφο της Περιφέρειας το 1998, με προοπτική εντός πενταετίας να υλοποιήσει ο 
Δήμος αυτό που έπρεπε, για το λόγο που παραχωρήθηκε. Παρόλα αυτά δεν έκανε 
τίποτα ο Δήμος και επανέρχεται η Περιφέρεια, μετά από 5 χρόνια και πάμε στην 
δεκαετία και ξανά ο Δήμος δεν κάνει τίποτα. Υπαιτιότητα του ιδίου που το κατείχε, 
έτσι ξεκίνησε το όλο θέμα και την προηγούμενη φορά και εμείς ήμασταν εντελώς 
άγνωστοι με το θέμα και με υπαιτιότητα του ανθρώπου που είπε κύριοι εφόσον δεν 
κάνατε τίποτα σχετικά με το λόγο που παραχωρήθηκε, δύο φορές, το ζητάω για να 
επανέρθει στην κυριότητά μου. Δηλαδή ο ίδιος έβγαλε τα μάτια του και ξεκίνησε τη 
διαδικασία. Πήρα το λόγο να ενημερώσω το σώμα, γιατί θα ψηφίσω λευκό, υπό την 



έννοια ότι δεν μπορεί να μας παραχωρεί κάποιος οτιδήποτε και εμείς επί τόσα χρόνια 
να το έχουμε αναξιοποίητο.  

Δήμαρχος : Με το λευκό κ. Μωυσιάδη δεν παίρνουμε το δίκιο μας πίσω. Έχει 
γίνει αγώνας για το θέμα, τουλάχιστον τα τελευταία χρόνια, διότι ήρθαμε σε επαφή 
μαζί τους, να το γκρεμίσουνε, να μην μπούμε με συνεργεία κατεδάφισης δηλαδή έχει 
γίνει μια προσπάθεια να επανέρθει όπως πρέπει η υπόθεση και τώρα πρέπει να γίνει η 
τελική διαδικασία και να τους βγάλουμε, έμεινε το τυπικό μέρος δηλαδή. Για να 
πούμε ότι τελικά αυτό το κρατάμε και θα κάνουμε εκεί την παιδική χαρά, γίνεται και 
η μελέτη της κ.τ.λ. Νομίζω ότι δεν προσφέρει τίποτα η αρνητική ψήφος του κ. 
Μωυσιάδη, άποψή μου βέβαια αυτή και συγνώμη που σχολιάζω κιόλας. 

Πρόεδρος : Δευτερολογία. 
Μωυσιάδης : Δεν είχα σκοπό να δευτερομιλήσω, αλλά μου έδωσε την 

ευκαιρία η Δήμαρχος. Εγώ δεν είμαι αρνητικός επί της ουσίας ώστε να γίνει η 
παιδική χαρά, δεν το αμφισβητώ αυτό. Θέλω να πω όμως για την αδυναμία του 
Δήμου τόσα χρόνια να επιτευχθεί ο σκοπός για τον οποίο παραχωρήθηκε και τονίζω 
για δεύτερη φορά ότι για το θέμα αυτό, αν δεν κινούσε ο ίδιος τη διαδικασία, δεν θα 
γινόταν τίποτα. Είδε δηλαδή ότι την πρώτη φορά δεν έγινε τίποτα, στα 5 χρόνια, 
συνέχισε έτσι και τη δεύτερη φορά και η Περιφέρεια έκανε έγγραφο, έκανε και 
αυτοψία και είπε ότι αν δεν έχουμε σκοπό να κάνουμε τίποτα να το δώσουμε στον 
άνθρωπο πίσω. Την αδυναμία του Δήμου λοιπόν καταγγέλλω εγώ, που δεν μπόρεσε 
εδώ και τόσα χρόνια να υλοποιήσει αυτό το έργο.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών για 
έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά της Ελένης Τσακαλίδου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 23 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Θ. 
Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. 
Παπαδόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν 10 σύμβουλοι: 
Ν. Μωυσιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Χ. Τσιούντας, 
Ε. Γουναράς, Σ. Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος, Χ. Σαββαϊδου. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Λαζαρίδη. 
2.- Την αριθ. 3726/6-4-1998 απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ., με την οποία παραχωρήθηκαν 
δωρεάν κατά πλήρη κυριότητα τα παραπάνω οικόπεδα στην πρώην Κοινότητα Ράχης. 
3.- Την αριθ. 374/2010 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η υποβολή αιτήματος 
προς την Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας – Γραφείο Πολιτικής Γης Δ/νσης 
Γεωργικής Ανάπτυξης, για μη ανάκληση της παραπάνω απόφασης του Γ.Γ.Π.Κ.Μ., 
επειδή ο Δήμος Βέροιας προτίθεται να αξιοποιήσει τα παραπάνω οικόπεδα για τον 
σκοπό για τον οποίο αυτά παραχωρήθηκαν (δημιουργία παιδικής χαράς).  
4.- Ότι η παραπάνω απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ. δεν έχει ανακληθεί μέχρι σήμερα. 
5.- Το αριθ. 43892/8-7-2011 έγγραφο της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
6.- Το αριθ. πρωτ. 19640/25-7-11 έγγραφο της Δ/νσης Αγροτικής Ανάπτυξης 
7.- Την αριθ. 228/14-7-2009 έκθεση βεβαίωσης παράβασης της Ειδικής Υπηρεσίας 
του Δήμου. 
8.- Την αριθ. 5388/05 απόφαση της Επιτροπής Απαλλοτριώσεων.  
9.- Την από 14-5-09 αίτηση της Ελένης Τσακαλίδου.  
10.- Την αριθ. 25/11 έκθεση αυτοψίας αυθαίρετων κατασκευών της αρμόδιας 
υπηρεσίας του Δήμου. 
11.- Την αριθ. 8/2011 απόφαση του συμβουλίου της Τ.Κ. Ράχης. 
12.- Το γεγονός ότι η παραπάνω κατέλαβε αυθαίρετα τις παραπάνω δημοτικές 
εκτάσεις.  
13.- Τις διατάξεις του άρθρου 67 (παρ. 7) του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης), του άρθρου 1 του Ν. Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας της περιουσίας 



των Ο.Τ.Α» όπως αντικαταστάθηκε με την παρ. 12 του αρ. 3 του Ν. 2307/95 (Φ.Ε.Κ. 
113 Α΄/95), των άρθρων 1-24 του Α.Ν. 1539/38 και του άρθρου 2 του Α.Ν. 263/68. 
 

Αποφασίζει 
 
 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά της Ελένης Τσακαλίδου, από τα αριθ. 180 & 181 δημοτικά οικόπεδα, 
τα οποία κατέχει αυθαίρετα, έκτασης 543τ.μ. και 524τ.μ. αντίστοιχα, της Οριστικής 
Διανομής συνοικισμού Ράχης έτους 1941 (αναμόρφωση ετών 1988-1989), που 
παραχωρήθηκαν στην πρώην Κοινότητα Ράχης (νυν Τοπική Κοινότητα Ράχης Δήμου 
Βέροιας) με την αριθ. 3726/6-4-1998 απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ. 

 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  561 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος   -  
Μ. Σουμελίδης   -  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Σ.  Μισοκέφαλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Α. Ορφανίδου  
Π. Παυλίδης  Γ. Οικονόμου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-9-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  
 


